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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

10 oktober 2017 

Ons kenmerk 

C2214685/4254690  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

R. (Rob) Scholtens 

Telefoon 

(073) 681 22 60 

Email 

rscholtens@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 15 september 2017, ingekomen op 15 september 2017, heeft u 

namens de GroenLinks fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Voor onze Provinciale Staten waren de VGO-rapporten mede aanleiding om 
de regels voor geitenhouderijen op 7 juli jongstleden aan te scherpen. Voor 
geitenhouders geldt nu een bouwstop. Hoe neemt het College de nieuwe GGD-
adviezen mee; komt er een afstandscriterium voor nieuwe geitenhouderijen in 
Noord-Brabant? 
Antwoord: Nee. Naar aanleiding van het artikel hebben wij contact opgenomen 

met de GGD. De GGD herkent zich niet in de tekst van het krantenartikel. De 

kern van het GGD advies aan de gemeenten is om in afwachting van de resul-

taten van het aanvullende onderzoek van het RIVM geen nieuwe of grotere 

risico’s te laten ontstaan door de uitbreiding of nieuwbouw van 

geitenhouderijen.  

 

2. Wat betekent dit voor omwonenden van bestaande geitenhouderijen in 
Brabant (zoals de dorpen Middelbeers, Oerle, Weebosch, etc)? 
Antwoord: De strekking van het krantenartikel wordt niet door de GGD 

onderschreven, zie het antwoord op vragen 1 en 3. Voor de omwonenden van 

bestaande geitenhouderijen betekent dit dat wanneer het advies van de GGD 

wordt opgevolgd, de situatie niet verandert. 

 

3. Het demissionair kabinet kondigde deze zomer verscherping van de normen 
aan voor pluimveebedrijven vanwege de gezondheidsrisico’s door emissies van 
fijn stof. De Brabantse GGD'en ondersteunen dit. Gaat u bij het Rijk aandringen 
op landelijke aanscherping van normering (afstand, emissies, systemen en/of 
mestbehandeling) voor geitenhouderijen? 
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Antwoord: Nee. Dat doen wij op dit moment niet voor de geitenhouderij. De 

oorzaak van het verhoogde risico is immers nog niet bekend. Wij hebben wel 

aangedrongen op het, in opdracht van het Rijk, zo snel mogelijk uitvoeren van 

het aanvullende onderzoek naar: 

- een analyse van de huisartsengegevens over de periode 2014-2016 

- de oorzaak van het verhoogde risico op longontsteking en mogelijke 

maatregelen om dit risico te beperken of weg te nemen.  

Op het moment dat de resultaten van de onderzoeken beschikbaar zijn, zullen 

wij het moratorium evalueren en uw Staten informeren over onze conclusies. 

Waar relevant doen wij uw Staten voorstellen voor aanpassing dan wel  

afschaffing van het moratorium.  
 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


